
Z á p i s n i c a    č . 6/2011 
 

zo zasadnutia Komisie pre školstvo pri MsZ v Poltári,  
ktoré sa uskutočnilo dňa 12.08.2011 v priestoroch Mestského úradu v Poltári 

___________________________________________________________________________ 
 
Prítomní:   podľa prezenčnej listiny 
 
Program: 
   1. Otvorenie zasadnutia  
   2. Informácie zástupkyne Spoločného obecného úradu školského v Poltári o otvorení  
       nového školského roka 2011/2012 
   3. Zabezpečenie darčekov pre žiakov prvého ročníka pri príležitosti vstupu do základnej  
       školy   
   4. Súťaž pre žiakov základných škôl: Najlepší dedko, najlepšia babka  
   5. Prerokovanie došlých žiadostí   
   6. Rôzne 
   7. Záver    
 
 
 1. Otvorenie zasadnutia 
 
 Zasadnutie Komisie pre školstvo pri Mestskom zastupiteľstve v Poltári otvorila 
a prítomných členov privítala jej predsedníčka Martina Brisudová.  
 
 
 2. Informácie zástupkyne Spoločného obecného úradu školského v Poltári   
               o otvorení nového školského roka 2011/2012 
 
 Zástupkyňa Spoločného obecného úradu školského v Poltári Ing. Mária Pribilincová 
informovala prítomných členov komisie o otvorení nového školského roka 2011/2012, a to 
dňa 5.9.2011 o 9.00 hod. v priestoroch základných škôl. Do prvých ročníkov základných škôl 
by v školskom roku 2011/2012 malo nastúpiť približne 63 – 64 žiakov. Otvorenia nového 
školského roku na základných školách sa každoročne zvykne zúčastňovať zástupca 
zriaďovateľa škôl. Ing. Pribilincová oboznámila prítomných členov komisie o  tom, že 
posledný augustový týždeň by sa malo uskutočniť pracovné stretnutie riaditeľov škôl, na ktoré 
budú prizvaní zástupcovia Štátnej školskej inšpekcie, Centra pedagogicko - psychologického 
poradenstva a  prevencie Lučenec, detašované pracovisko Železničná č. 5, Poltár 
a Súkromného centra špeciálno - pedagogického poradenstva, 13. januára č. 716/23, Poltár. 
Oboznámila prítomných so Smernicou č. 6/2009 primátora mesta Poltár na hodnotenie 
riaditeľov materských a základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár. Uvedenú 
smernicu zašle mailom zapisovateľke komisie pre školstvo. 
 
 Mgr. Brisudová uviedla, že by bolo vhodné napísať krátky článok do mestských novín 
a na oficiálnu internetovú stránku mesta Poltár o počte žiakov nastupujúcich do prvých 
ročníkov základných škôl v školskom roku 2011/2012. 
 
 
 
 



 3. Zabezpečenie darčekov pre žiakov prvého ročníka pri príležitosti vstupu do   
                základnej školy  
  
 Ing. Mária Pribilincová informovala, že v spolupráci s pani Evou Oravcovou, 
pracovníčkou finančného oddelenia MsÚ, zabezpečia pre nastupujúcich žiakov do prvého 
ročníka základných škôl ako darček biele tričká. Na prednej strane trička sa bude nachádzať 
znak mesta Poltár, pod ktorým bude nápis „Poltár“ v počte 70 kusov v termíne do 26.08.2011. 
Ing. Pribilincová uviedla, že je potrebné prijať uznesenie komisie pre školstvo o schválení 
finančných prostriedkov na zakúpenie 70 ks tričiek s erbom mesta pre žiakov prvého ročníka 
pri príležitosti ich vstupu do základných škôl. Cena 1 trička predstavuje približne sumu 3,- €. 
 
 Vlasta Kojnoková navrhla, či by nebolo vhodné zakúpiť biele tričká s erbom mesta aj 
pre triedne učiteľky nastupujúcich prvákov.  
 
 Mgr. Martina Brisudová uviedla, že je potrebné spresniť počet tričiek podľa veľkostí. 
Navrhla vyčleniť na nákup tričiek 276,- €.  
 
 Bc. Melicherová – rozpočet komisie pre školstvo na rok 2011 predstavuje 1 673,00 €, 
zostatok rozpočtu k 30.06.2011 je 1 054,16 €. 
 
 Členovia komisie sa dohodli na zakúpení 20 ks tričiek veľkosti č. 128 a 50 ks tričiek 
veľkosti č. 140. 
 
Kto je za to, aby Komisia pre školstvo pri MsZ v Poltári vyčlenila finančné prostriedky vo 
výške 276,- € na nákup 70 ks tričiek s erbom mesta pre žiakov prvého ročníka pri príležitosti 
ich vstupu do základných škôl? 
 
Hlasovanie 
Za: 6  Proti: -   Zdržali sa: - 
 
 
 4. Súťaž pre žiakov základných škôl: Najlepší dedko, najlepšia babka 
 
 Mgr. Martina Brisudová navrhla pri príležitosti OKTÓBRA – MESIACA ÚCTY 
K STARŠÍM usporiadať literárnu súťaž pre žiakov základných škôl na tému: Najlepší dedko, 
najlepšia babka. Žiaci by mohli vo svojich literárnych prácach využiť rôzne slohové útvary 
(rozprávanie, úvaha, charakteristika osoby...), v ktorých by uviedli prečo je práve ich babka 
(starká) najlepšia alebo ich dedko (starký) najlepší. Najkrajšie príbehy (slohové práce) by boli 
prostredníctvom učiteľov základných škôl doručené Mestskému úradu v Poltári. Komisia pre 
školstvo pri MsZ v Poltári doručené žiacke práce vyhodnotí.  Najlepší autori literárnych prác 
budú spolu so svojimi starými rodičmi pozvaní na slávnostné vyhodnotenie, na ktorom by sa 
prezentovali ukážky žiackych prác a zároveň by boli vyhlásení najlepší starí rodičia súťaže. 
Ďalej navrhla, aby víťazi získali prestížne poháre s titulom najlepší dedko, najlepšia babka, 
všetci starí rodičia by obdržali kvetinové dary a malý darček by získal aj každý autor slohovej 
práce o starých rodičoch.  

Predsedníčka komisie navrhla začiatok súťaže dňa 1. septembra 2011, uzávierku 
súťaže dňa 30. septembra 2011, vyhodnotenie súťaže by sa uskutočnilo v priebehu mesiaca 
október 2011. Úlohy spojené s organizáciou súťaže by sa mohli rozčleniť nasledovne: článok 
do novín a na web k súťaži zabezpečí Mgr. Brisudová, informácie o súťaži pre školy 
zabezpečí Ing. Pribilincová a členky komisie pre školstvo Mgr. Dirbáková,  Elena 



Slavkovská. Sumarizáciu prác v termíne do 30.09.2011 zabezpečí Ing. Pribilincová. 
Vyhodnotenie prác zabezpečí Komisia pre školstvo pri MsZ v Poltári – Mgr. Brisudová, 
Elena Slavkovská, Mgr. Dirbáková, Vlasta Kojnoková v termíne do 14.10.2011 na zasadnutí 
komisie. Práce členom komisie doručí Ing. Pribilincová. 
Zaobstaranie pohárov pre ocenených starých rodičov zabezpečí Ing. Pribilincová, nákup 
kvetov pre starých rodičov zabezpečí Mgr. Vretenička, nákup darčekov pre žiakov zabezpečí 
Marcela Iždinská. Pozvánky pre starých rodičov a žiakov na slávnostné vyhodnotenie pripraví 
Ing. Pribilincová v spolupráci s Petrom Slavkovským a Júliusom Imrovičom. Zaslanie 
pozvánok zabezpečí Ing. Pribilincová. Návrh scenára pripraví Vlasta Kojnoková, príhovor 
Mgr. Brisudová resp. v spolupráci s členmi ZPOZ. Ďalšie podrobnosti budú dohodnuté na 
septembrovom zasadnutí Komisie pre školstvo pri MsZ v Poltári. Predbežný rozpočet           
na zabezpečenie súťaže by predstavoval: 100,- € poháre pre ocenených starých rodičov, 100,- 
€ nákup kvetov pre starých rodičov, 50,- € nákup darčekov pre žiakov.   
 
 Vlasta Kojnoková upozornila, aby sa vopred stanovil rozsah slohových prác, navrhla 
rozsah slohovej práce na 1 stranu.  
 

Mgr. Brisudová navrhla rozsah slohových prác maximálne na jednu stranu formát A4. 
Ďalej uviedla, že bude potrebné upozorniť učiteľov základných škôl, že žiaci môžu písať 
slohové práce aj o starých rodičoch, ktorí už nežijú, formou spomienok.      
  
 
Kto je za to, aby Komisia pre školstvo pri MsZ v Poltári schválila pri príležitosti 
OKTÓBRA – MESIACA ÚCTY K STARŠÍM  vyhlásenie súťaže pre žiakov základných 
škôl pod názvom Najlepší dedko, najlepšia babka  - termín vyhlásenia súťaže                    
1. september 2011, termín vyhodnotenia súťaže: október 2011? 
Hlasovanie 
Za: 6  Proti: -   Zdržali sa: - 
   
 
 5. Prerokovanie došlých žiadostí 
 
 V období od 13.06.2011 do 12.08.2011 nebola Komisii pre školstvo pri MsZ v Poltári 
predložená žiadna žiadosť na prerokovanie.  
 Prítomní členovia komisie boli oboznámení o telefonickom rozhovore zástupkyne 
Súkromného centra špeciálno-pedagogického poradenstva (SCŠPP) v Poltári – pani  
Rudašovej so zapisovateľkou komisie, zo dňa 28.06.2011. Pani Rudašová vo svojom 
telefonáte upriamila pozornosť na skutočnosť, že v prípade bližšieho záujmu členov komisie 
o činnosti realizované v ich zariadení je možné SCŠPP kedykoľvek osobne navštíviť alebo ich 
telefonicky kontaktovať.  
 
 
 6. Rôzne 
 
 Ing. Pribilincová  predniesla návrh, či by sa na oslavách Dňa učiteľov mohli za 
poplatok  v budúcnosti zúčastňovať aj učitelia z iných obcí – z Brezničky, Uhorského, 
Hrnčiarskej Vsi, Hrnčiarskych Zalužian. O uvedenom návrhu by bolo možné informovať 
starostov obcí na zasadnutí klubu starostov. 
 



 Vlasta Kojnoková sa tiež priklonila k návrhu, aby sa aj učitelia z iných obcí za 
poplatok mohli v budúcnosti zúčastňovať osláv Dňa učiteľov. 
 
 Mgr. Brisudová mala dotaz, o aký počet  učiteľov by sa približne jednalo a akým 
spôsobom by bolo možné vybrané poplatky zúčtovať. 
 
 Ing. Pribilincová uviedla, že by sa jednalo približne o 30 – 40 učiteľov. Zúčtovanie 
by sa mohlo realizovať napríklad tak, že by si zástupcovia jednotlivých obcí objednali pre 
svojich ocenených učiteľov zhotovenie ďakovných listov u pána Imroviča.  
 
 Mgr. Brisudová prednesie na zasadnutí mestského zastupiteľstva návrh na zakúpenie 
laminovačky, ktorá by slúžila pre potreby celého mestského úradu.    
 
 Vlasta Kojnoková uviedla, že by bolo vhodné, aby bola pre potreby mestského úradu 
zakúpená laminovačka, taktiež by bolo vhodné pre potreby mestského úradu zaobstarať 
videoprojektor, resp. notebook, premietacie plátno.  
 
 Mgr. Brisudová tlmočila návrh Mgr. Dirbákovej, aby sa v rámci slávnostného 
oceňovania víťazov súťaže Najlepší dedko, najlepšia babka usporiadala výstava plastík pána 
Likavca.  
 
 Elena Slavkovská poukázala na skutočnosť, že pri usporiadaní takejto výstavy by 
bolo potrebné zvážiť výber vhodných exponátov, aby nedošlo k ich poškodeniu. Ďalej navrhla 
usporiadať výstavu pri príležitosti výročia 85. narodenín Jána Kostúra, alebo pri spomienke 
na jeho 10. výročie úmrtia, ktoré si pripomenieme v roku 2012. Výstava by mohla byť 
v priestoroch spoločenskej miestnosti kultúrneho domu, vystavovať by sa mohli  aj detské 
výtvarné práce. 
 
 Vlasta Kojnoková uviedla, že nie sú  k dispozícii vhodné priestory, v ktorých by bolo 
možné v plnom rozsahu výstavu plastík pána Likavca nainštalovať. Každopádne je to dobrý 
nápad spojiť mestskú akciu s výstavou, konkrétne navrhla zrealizovať výstavu  v rámci osláv 
Dní mesta Poltár.  

Ďalej mala dotaz prečo nie sú na internetovej stránke mesta uverejnené fotky z akcie 
Rozlúčka s predškolákmi.  
 Poukázala na skutočnosť, že vedenie mesta rozhodlo o nepreplatení práce nadčas 
učiteľkám MŠ Kanadská ul. aj napriek skutočnosti, že peniaze na ich vyplatenie sa v rozpočte 
mesta nachádzajú.  
 
 JUDr. Garajová uviedla, že na preplatenie práce nadčas má každý zamestnanec 
nárok. 
 
 Vlasta Kojnoková mala dotaz ohľadom rozúčtovania spoločných faktúr materských 
škôl, je potrebné faktúry rozúčtovať tak, aby každá materská škola presne vedela aká suma 
z uvedenej faktúry sa vzťahuje práve na ich MŠ. Navrhuje, aby pri tvorbe rozpočtu boli vždy 
prítomné aj riaditeľky MŠ. Bolo by vhodné prizvať na budúce zasadnutie komisie pre 
školstvo zástupkyňu  finančného oddelenia, ktorá by predložila čerpanie rozpočtu materských 
škôl. Ďalej uviedla, že maľovanie triedy a šatne v MŠ Kanadská ul. nebolo zahrnuté 
v rozpočte MŠ na tento rok.  
 Na poradu riaditeľov škôl by bolo vhodné pozvať okrem inšpektora Štátnej školskej 
inšpekcie aj inšpektorku PaedDr. Hanesovú. 



 
 Mgr. Brisudová – na budúce zasadnutie komisie pre školstvo bude prizvaná vedúca 
finančného oddelenia pani Jarmila Štrbová, ktorá predloží čerpanie rozpočtu materských škôl 
za I. polrok 2011.  

Navrhne, aby polročné odmeny boli vyplatené aj pracovníčkam materských škôl, 
nielen základným školám.  
 Ďalej predniesla návrh na zriadenie štipendijného fondu pre talentovaných študentov. 
Mesto by na základe písomných žiadostí každý rok poskytlo bezúročnú pôžičku – sociálne 
štipendium pre stredoškolákov, resp. vysokoškolákov. Mohlo by sa jednať o sumu 500,- € a 
viac. Uvedenú pôžičku bude potrebné v určitom stanovenom termíne splatiť.   
 
 Mgr. Vreteni čka – bude potrebné stanoviť kritériá pre výber vhodného stredoškoláka, 
resp. vysokoškoláka.  
 
 Mgr. Brisudová -  kritériom by mohli byť študijné výsledky žiaka, príjem domácnosti 
žiaka a stanovenie toho, čo si študent za uvedené finančné prostriedky môže zakúpiť.  
 
Kto je za to, aby najbližšie zasadnutie  Komisie pre školstvo pri MsZ v Poltári bolo 
verejné? 
Hlasovanie 
Za: 6  Proti: -   Zdržali sa: - 
 
 

Prijatie uznesení:  
 

Komisia pre školstvo pri MsZ v Poltári na svojom zasadnutí dňa 12.08.2011 prijala po 
prerokovaní Uznesenie Komisie pre školstvo pri MsZ v Poltári č. 21/2011, v ktorom 
schvaľuje sumu 276,- € na nákup 70 ks tričiek s erbom mesta pre žiakov prvého ročníka pri 
príležitosti ich vstupu do základných škôl.    
 
 
Komisia pre školstvo pri MsZ v Poltári na svojom zasadnutí dňa 12.08.2011 prijala po 
prerokovaní Uznesenie Komisie pre školstvo pri MsZ v Poltári č. 22/2011, v ktorom 
schvaľuje pri príležitosti OKTÓBRA – MESIACA ÚCTY K STARŠÍM vyhlásenie súťaže pre 
žiakov základných škôl pod názvom NAJLEPŠÍ DEDKO, NAJLEPŠIA BABKA. Termín 
vyhlásenia súťaže: 1. september 2011. Termín vyhodnotenia súťaže: október 2011. 
 
 8. Záver 
 Zasadnutie Komisie pre školstvo pri MsZ v Poltári ukončila predsedníčka komisie 
Mgr. Martina Brisudová, ktorá sa všetkým prítomným poďakovala za účasť.  
 
 
 
V Poltári, dňa 18.08.2011 
Zapísala: Bc. Aneta Melicherová 
         
     
 

Mgr. Martina Brisudová 
                    predsedníčka komisie 

 


